

故事書《文具》參考資料：原文附簡單英文解釋

" Stationery" story book for reference reading: original text with simple English explanation

P.1-4

<p><b>《文具》</b></p> <p>我有很多不同的鉛筆，長長的、短短的、粗粗的、細細的、它們能寫出漂亮的文字，又能畫出好看的圖畫。</p> <p>我有很多不同的橡皮，大大的、小小的、胖胖的、瘦瘦的、它們能擦掉寫錯的文字，又能擦掉畫錯的圖畫。</p> <p>我的文具盒裏，還有直直的尺子，不同顏色的螢光筆，不能擦掉的圓珠筆。各式各樣的文具，可以寫出工整的功課，又可以整理重要的筆記，它們是我學習的好幫手。</p>	<p><b>Stationery</b></p> <p>I have different types of pencils, including long, short, thick and thin ones. They can write lovely words. They can also draw beautiful pictures.</p> <p>I have different kinds of erasers, including large, small, fat and thin ones. They can erase wrongly written words and wrongly drawn pictures.</p> <p>In my stationery box, I have a straight ruler, various colored highlighters, and non-erasable ballpoint pens. I can write my assignments neatly and organize important notes using various types of stationery. They are my assistant in studying.</p>
---	--

P.5-16

讀一讀	Please read aloud
鉛筆	Pencil
橡皮	Eraser
尺子	Ruler
圓珠筆	Ballpoint pen
螢光筆	Highlighters
文具	Stationery

功課	Homework
筆記	Notes
大、小	Large    Small
長、短	Long    Short
胖、瘦	Fat    Thin